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A nyár folyamán napi teendőnk kevés akadt, a Szakterületi Bizottságok is ritkán 

üléseztek. 

 

Lemondások 

A sok lemondás nyomonkövetésének segítésében szeretnénk ezúton köszönetet 

mondani Dukán András Ferenc (volt) Alapítványi kuratóriumi elnöknek, hogy 

összegyűjtötte személyesen a lemondásokat, és nem nekünk kellett a sok e-mailt 

végigolvasnunk. 

 

Személyi bontás: 

Őri Bálint: 

● Július elején Nagy Gergellyel közösen szállítottuk a HÖK logójával ellátott 

pólókat az elkészítés helyére, majd az egyetemre, ahol egy kivétellel mindet 

átvették már megrendelőik. 

● 2015. 07. 6-10 között részt vettem az ELTE HÖK Vezetőképzőjén, a 

kommunikációs szekció munkájában. 

● 2015. 07. 23-án részt vettem egy az Alapszabályról folytatott ötletelésen. 

● Szeptember elején segítettem az elsőévesek számára kiosztandó 

ajándékcsomagok kampuszra szállításában. 

● 2015. 09. 03-án a Kémia Szakterületi Bizottság ülésén vettem részt, ahol a 

Szakterület támogatta, hogy Vajda Levente a szeptember 15-i Küldöttgyűlésen 

pályázzon a Szakterületi koordinátor tisztségére. 

● 2015. 09. 07-én részt vettem a Választmány ülésén. 

● 2015. 09. 08-án a Biológia Szakterületi Bizottság ülésén vettem részt, ahol a 

RuBiSCo korrepetítorairól, illetve a BReKi koordinátor személyéről szavaztak 

többek között. 

● 2015. 09. 09-én részt vettem a Gólyabál szervezői megbeszélésén. 

● A regisztrációs héten hétfőtől csütörtökig részt vettem a gólyák segítésében, 

többeknek mutattam be az épületek fontosabb, gyakrabban látogatott részeit, 

továbbá a Hallgatói Önkormányzat működéséről is informáltam őket. 

 

Józsa Kornél:  

● 2015. 08. 07-én, pénteken részt vettem a biológia szakterület SzaB ülésén. 

Határozatot hozott a SzaB egy RuBisCo - koordinátor megválasztásáról, amire 

korábban gyakorlati példa nem volt, de Nagy Anikó szakterületi koordinátor 

biztosított róla, hogy a SzaB hozott korábban a tisztség létezéséről határozatot. 

● 2015. 08. 20-án éjjel részt vettem egy Informatikai csoportülésen, melyet Fetter 

Dávid spontán hívott össze. 



● 2015. 09. 09-én részt vettem a Gólyabál szervezői megbeszélésén. 

● A regisztrációs héten hétfőtől csütörtökig részt vettem a gólyák segítésében, 

többeknek mutattam be az épületek fontosabb, gyakrabban látogatott részeit, 

továbbá a Hallgatói Önkormányzat működéséről is informáltam őket. 

 

Vígh Bence: 

● 2015. 07.24-én csütörtökön, Rádl Attila tanulmányi elnökhelyettes kérésére a 

TTK-s diplomaosztó lebonyolításában segédkezdtem. 

● A regisztrációs héten néhány földrazos gólyának segédkezdtem tárgyaik 

felvételében. 

 

Budapest, 2015. szeptember 12. 


